
Dopravná komisia 
Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 
Košice: 8. 8. 2012 
Číslo: 1467/2012-RU16/25304 
Vybavuje: Ing. Radovan Hužvík 

e-mail: Radovan.Huzvik@vucke.sk 
Telefón: 055/7268 254 
Fax: 055/7568 259 

 
 

ZÁPISNICA 
zo 16. zasadnutia  

Dopravnej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
konaného dňa 8. 8. 2012 

 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 
1. Otvorenie 
2. Plnenie uznesení 
3. Prerokovanie materiálov predkladaných Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja na 

17. zasadnutí, ktoré sa bude konať 27. augusta 2012. 
a) Bod č. 5  Informácia o výsledku kontroly hospodárnosti, efektívnosti a účinnosti 

nakladania s majetkom, majetkovými právami, finančnými prostriedkami, záväzkami, 
pohľadávkami a kontroly plnenia opatrení z predchádzajúcej kontroly v samosprávnych 
krajoch v KSK     

b) Bod č. 6  Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za 1. polrok 2012 
c) Bod č. 7  Poskytnutie dotácie nad 3300 Eur v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia 

Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších 
zmien a doplnkov    

d) Bod č. 8  Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického 
samosprávneho kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického 
samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien 
a doplnkov  

e) Bod č. 16  Zmena uznesenia č. 51/2010 zo dňa 19. apríla 2010, ktorým bol schválený 
Rokovací poriadok Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja     

f) Bod č. 19  Informácia o riešení stavu cesty II. triedy/546 Nálepkovo 
4. Informácia o aktuálnom stave vo verejnej doprave 
5. Informácia o aktuálnom stave v cestnom hospodárstve 
6. Rôzne 
7. Záver zasadnutia 
 
 
 
K bodu č. 1 
Otvorenie 
 
Vyjadrenie: 

Rokovanie dopravnej komisie (ďalej len „DK“) otvoril p. Michal Rečka, poverený 
vedením DK, ktorý privítal Ing. Olexu, PhD., vedúceho Odboru dopravy Úradu KSK, Ing. 
Krempaského, riaditeľa ORID, s.r.o. a prítomných členov komisie. 

Následne požiadal členov komisie, aby sa vyjadrili k programu.  
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Uznesenie: 
Členovia DK odsúhlasili navrhovaný program zasadnutia. 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 8   Za: 8   Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
 
K bodu č. 2 
Plnenie uznesení 
 
Vyjadrenie: 

p. Michal Rečka požiadal tajomníka DK o informovanie plnenia uznesení z ostatného 
zasadnutia komisie. Ing. Hužvík informoval o splnení všetkých uznesení z predchádzajúceho 
zasadnutia DK. Prítomní nemali žiadne pripomienky. 
 
Uznesenie: 
Dopravná komisia berie informácie na vedomie. 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 8   Za: 8   Proti: 0 Zdržal sa: 0 
 

 
K bodu č. 3 
Prerokovanie materiálov predkladaných Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja na 
17. zasadnutí, ktoré sa bude konať 27. augusta 2012 
 
Vyjadrenie: 

p. Michal Rečka požiadal prítomných, aby sa vyjadrili k materiálom „Informácia 
o výsledku kontroly hospodárnosti, efektívnosti a účinnosti nakladania s majetkom, 
majetkovými právami, finančnými prostriedkami, záväzkami, pohľadávkami a kontroly 
plnenia opatrení z predchádzajúcej kontroly v samosprávnych krajoch v KSK“ a „Plnenie 
rozpočtu Košického samosprávneho kraja za 1. polrok 2012“. Prítomní nemali žiadne 
pripomienky ani otázky. 

p. Michal Rečka požiadal prítomných, aby sa vyjadrili k materiálom „Poskytnutie dotácie 
nad 3300 Eur v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 
3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov“, „Informácia 
o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho kraja v zmysle 
Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní 
dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov“, „Zmena uznesenia č. 51/2010 zo dňa 19. apríla 
2010, ktorým bol schválený Rokovací poriadok Zastupiteľstva Košického samosprávneho 
kraja“ a „Informácia o riešení stavu cesty II. triedy/546 Nálepkovo“. Prítomní nemali žiadne 
pripomienky ani otázky. 

 
Uznesenie: 
Dopravná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť materiál:  

„Zmena uznesenia č. 51/2010 zo dňa 19. apríla 2010, ktorým bol schválený Rokovací 
poriadok Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja“. 

 
Hlasovanie: 
Prítomní: 8  Za: 8  Proti: 0 Zdržal sa: 0 
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Uznesenie: 
Dopravná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a zobrať na vedomie materiály: 

„Informácia o výsledku kontroly hospodárnosti, efektívnosti a účinnosti nakladania 
s majetkom, majetkovými právami, finančnými prostriedkami, záväzkami, pohľadávkami 
a kontroly plnenia opatrení z predchádzajúcej kontroly v samosprávnych krajoch v KSK“, 
„Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za 1. polrok 2012“, 
„Poskytnutie dotácie nad 3300 Eur v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického 
samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov“ 
„Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho kraja 
v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 
o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov“ a 
„Informácia o riešení stavu cesty II. triedy/546 Nálepkovo“. 

 
Hlasovanie: 
Prítomní: 8  Za: 8  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
 
K bodu č. 4 

Informácia o aktuálnom stave vo verejnej doprave 
 
Vyjadrenie: 

p. Michal Rečka požiadal o informáciu o aktuálnom stave vo verejnej doprave. Tému 
pravidelnej autobusovej dopravy prezentoval Ing. Hužvík, ktorý informoval o návrhoch 
dopravcov na zníženie úhrady za služby vo verejnom záujme, ktoré boli s odporúčanými 
alternatívami riešenia predložené do porady predsedu KSK. Výsledkom prerokovania bola 
odpoveď dopravcom, v ktorej neboli predložené návrhy prijaté, kvôli nedostatočnému 
zníženiu predpokladanej úhrady. V súčasnosti sa pokračuje podľa dlhodobej zmluvy v znení 
Dodatku č. 2.  

Výsledky hospodárenia dopravcov v prvom polroku 2012 ukazujú na výrazný nedostatok 
prostriedkov v rozpočte KSK na úhradu za služby vo verejnom záujme v objeme cca 1 mil. €, 
ktorý je v rozhodujúcej miere spôsobený cenou pohonných látok. 

Pokračujú aktivity KSK k zrušeniu platenia mýta pri poskytovaní služieb vo verejnom 
záujme - smerované k výjazdovému rokovaniu vlády SR v Michalovciach (september 2012). 

Vedenie KSK odporučilo zámer vytvorenia tzv. „krajskej karty“, ktorá by ponúkla 
občanom, či návštevníkom KSK zvýhodnenia, ktorými by sa zatraktívnili služby, ktoré 
financuje KSK a ponúkajú organizácie v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK. Takisto odporučilo 
vytvorenie pracovnej skupiny a spoluprácu s mestom Košice pri príprave spoločného 
produktu, napr. pre turistov. 

Ing. Olexa, PhD. uviedol, že Železničná spoločnosť Slovensko, a.s. (na základe pokynov 
MDVaRR SR) pripravila grafikon na obdobie platnosti 2012/2013, ktorý obmedzil dopravné 
služby na tratiach Spišské Vlachy  - Spišské Podhradie a Bánovce n. O. - Veľké Kapušany. 
Reakcia KSK bola v prípade trate Bánovce n. O. - Veľké Kapušany smerom k MDVRR SR 
a ZSSK nesúhlasná a v súlade so stanoviskami starostov a verejnosti. Tento nesúhlas bude 
takisto prezentovaný zo strany KSK na výjazdovom rokovaní vlády SR v Michalovciach 
 
Uznesenie: 
Dopravná komisia berie informácie na vedomie 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 8   Za: 8   Proti: 0 Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 5 
Informácia o aktuálnom stave v cestnom hospodárstve 
 
Vyjadrenie: 

p. Michal Rečka požiadal Ing. Hužvíka o aktuálne informácie v cestnom hospodárstve. 
Ing. Hužvík ospravedlnil neúčasť Ing. Bartoša, riaditeľa SC KSK, kvôli neodkladným 

pracovným povinnostiam a stručne prezentoval aktuálnu činnosť Správy ciest KSK, ktorá sa 
týka údržby a opráv ciest, najmä kosenia, pokračujúcich opráv mostov, údržby odvodnenia 
a opráv povrchu vozoviek. Informoval o aktuálnych prácach v okolí Nálepkova a spomalení 
procesu opravy cesty v obci Mlynky kvôli rozhodnutiu Úradu pre verejné obstarávanie, že 
nejde o havarijný stav. 

Ing. Žiarný konštatoval nevyhovujúci stav cesty II. triedy cez Pačanský kopec (Úhorná), 
ktorá slúži v prípade uzavretia horského priechodu Soroška ako obchádzková trasa. Ing. 
Hužvík uviedol, že tento stav je bez výraznejšej zmeny už od delimitácie ciest II. a III. triedy 
na VÚC a návrhy na zmenu kategórie cesty boli zamietnuté z úrovne Ministerstva obrany SR, 
pre ktoré má cesta závažný strategický význam. Projekty na uvedenie do súladu s platnými 
normami je podmienený financovaním v objeme rádovo miliónov eur a rozpočet KSK 
nedisponuje zodpovedajúcimi zdrojmi. Podstatná skutočnosť je už roky absentujúci tunel 
popod Sorošku, pričom súčasný horský priechod má byť jeho alternatívou. 
 
Uznesenie: 
Dopravná komisia berie informácie na vedomie.  
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 8  Za: 8   Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
 

K bodu č. 6 
Rôzne 
 
Vyjadrenie: 

p. Michal Rečka požiadal prítomných o návrhy na témy. Prítomní nepredložili žiadne 
návrhy. 

 
K bodu č. 7 
Záver zasadnutia 
 
Vyjadrenie: 

p. Michal Rečka poďakoval prítomným za ich aktívnu účasť a uzavrel zasadnutie 
Dopravnej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja. 

 
...................................................... 

Ing. Radovan Hužvík 
tajomník komisie 

...................................................... 
Michal Rečka 

poverený vedením komisie 
 


